
REFERAT FRA PEISMØTE I YRKESKOMITEEN 25.08.20 
 
 
 
 
 
Møtetid:  Tirsdag 25.08.20 kl. 18.30 
Møtested:  Hos Sigmund Leine 
 
Deltakere:  Willy Hauge, Svein Eystein Lindberg, Harald Bjørgo, Veronica Lund, Christophe Amiel, 

Leif B. Grønnevik og Sigmund Leine.  
 

Referat til:  Deltakere og komitemedlemmer med forfall samt til Magnar Ågotnes, Ingrid Solberg, 
Ragnvald Lien, Bjørn Solhjem og Bjørn-Geirr Harsson. 

 
Forfall:   Arne Berg, Svein Berg, Jan Helge Østlund, Tove Mjøen Eilertsen og Steen Blach 

Sørensen 
 
Møtet ble ledet av Sigmund Leine. 
 
Saker: 
 

1. Komiteens oppgaver 
Vi gikk gjennom artikkel 8 - komitearbeid og notat om komiteens oppgaver. 
 
Konklusjon 
Det foreslås for styret at IT-ansvarlige, Harald Bjørgo, lager en mal for nettsiden hvor 
medlemmene legger ut informasjon om yrket sitt. Det var ønske om at vi fokuserer mer 
på yrkesinformasjon, i tråd med føringene både i artikkel 8 – komitearbeid og i klubbens 
notat om komiteenes oppgaver. 
 
 

2. Forslag til smittevernprosedyre for rotaryklubber i distrikt 2310 
Vi gikk gjennom det utsendte forslaget til smittevernprosedyre. 
 
Konklusjon 
Vi sluttet oss til det fremlagte forslaget. 
 
 

3. Prosjekter i tillegg til RYLA og vedaksjon dette rotaryåret 
Det ble orientert om prosjektet Rotary for Syria i distrikt 2310. 
 
Konklusjon 
Komiteen var positiv til Rotary for Syria. Samtidig fremkom det sterke ønsker om at 
Harald Bjørgo og Svein Eystein Lindberg får et klubbmøte til å orientere om The 
Rotary Foundation (TRF). 
 

4. Innspill og synspunkter på klubbens sosiale møter 
Saken ble diskutert. 



 
Konklusjon 
Det var ønske om å beholde de sosiale møtene. Men det ble foreslått at man kanskje 
kunne lagt et par av dem utenfor hotell/restaurant for å gjøre dem rimeligere. I så fall 
blir det mer arbeid for klubbtjenesten, og da bør denne styrkes. 
 

5. Forslag til møteprogram 
Vi gikk gjennom listen fra forrige peismøte i komiteen og sender inn denne på nytt, 
supplert med noen nye forslag: 
 
 

 
 

Foredragsholder Tema Kontaktperson 

Ragnvald Lien Lokalhistorie og pensjonistliv Sigmund 

Vikingskipene Fremdrift, i stua der Erik 

Syver Leivestad Hvorfor jeg ville bli ordfører Svein Eystein 

Helen Johansson Fred og konflikt Svein Eystein 

Bjørn-Geirr Harsson Halvdanshaugen på Stein, de fire 

konger, kultursenter 

Erik 

Olav Simon Gamle busser, motorkjøretøy, 

samferdsel 

Tove 

Erik Georg Karlsen Helgeshaugen i Hønefoss Svein Eystein 

Jan Helge Østlund Samferdselshistorisk senter  -  

Asbjørnsens gate 

Svein Eystein 

Harald Bjørgo og Svein 

Eystein Lindberg 

The Rotary Foundation (TRF) Svein Eystein og Harald 

 
 
 

 
6. Innspill og synspunkter til samarbeidet med naboklubben 

 Saken ble diskutert. 
 
Konklusjon: 
Samarbeidet bør ikke utvides. Men bedriftsbesøk bør være felles for de to klubbene. 
 

7. Eventuelle forslag til overordnet tema for progam RYLA 
Saken ble diskutert. 
 
Konklusjon 
Forslag til overordnet tema: 
- Lederskap i en usikker verden 
- Lederskap i en digital verden 
 



8. Avklare hvem som kan være vert for de neste peismøtene 
Konklusjon 
Saken ble utsatt. 
 

9. Eventuelt 
Ingen saker. 

 
 
 
Sigmund Leine 
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